
Vragen van CDA over Digitale meldingen openbare ruimte. 

 

Geacht college, 
 
Inwoners kunnen (digitaal) een melding openbare ruimte indienen. 
 
Naar aanleiding van gesprekken met inwoners en ook eigen ervaringen heb ik hierover een aantal 
vragen: 
 
Hoeveel meldingen openbare ruimte zijn er het afgelopen jaar (2023) ingediend? 
 
Welk percentage hiervan is administratief afgehandeld? 
 
Welk percentage hiervan is daadwerkelijk afgehandeld (probleem daadwerkelijk opgelost)?  
 
Hoe lang is de gemiddelde doorlooptijd van aanmaak melding tot administratieve afhandeling 
melding? 
 
Hoe lang is de gemiddelde doorlooptijd van aanmaak melding tot de daadwerkelijke oplossing van 
het probleem?  
 
In hoeveel procent van de gevallen wordt het probleem niet opgelost?  
 
In welke gevallen gaan er ambtenaren van de gemeente zich vergewissen van de daadwerkelijk stand 
van zaken ter plaatse?  
 
Ik zie de beantwoording met belangstelling tegemoet.  
 
H. Stals  
Raadslid CDA Weert 

 


